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Vedr. fysisk planlægning kan vi ikke direkte sige at vi er blevet hørt, ej heller det modsatte. 

Det vi dog kan sige, det er at der er et ok sammenfald mellem vores ønsker, og så det der er på vej i 
kommuneplanen. 

Det hænger nok primært sammen med at kommunen er mere tilbageholdende omkring byudvikling,
hvilken igen skyldes mangel på mulige investorer. 

Omvendt er der ikke lyttet til ønsker omkring afvikling af Hammersholt Industripark (herunder 
Perlite). 

Der planlægges udvidelse af J. Jensen.

Og så er der hele solcellesagen, som heller ikke bærer præg af at der er lyttet ret meget.


